
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

ELTE TTK HÖK Tanulmányi referens
2023. 10. 24. - 2023. 11. 21.

IDŐRENDI BONTÁS

• 2023. 10. 25. EHÖK Küldöttgyűlés

• 2023. 10. 26. EHÖK Tanulmányi Bizottság

• 2023. 11. 06. TTK HÖK Alapszabályozó munkacsoport

• 2023. 11. 07. Fogadóóra (11:00-12:30)

• 2023. 11. 13. TTK Kari Tanács levélszavazás

• 2023. 11. 13. TTK HÖK Alapszabályozó munkacsoport

• 2023. 11. 14. Fogadóóra (10:00-12:30)

TANULMÁNYI ÉS OKTATÁSI ÜGYEK

A tanulmányi szemeszter ilyen közérdekű említést érdemlő ügyek tekintetében az elmúlt
egy hónapban esemény nélkül, úgy tűnik rendben zajlott. Az oktatás vagy a zárthelyi
dolgozatok rendjével kapcsolatos bejelentés hozzám nem érkezett.

A jelölt időszakban felmerült egy-egy hallgatói kérdést önállóan megválaszoltam, indokolt
esetben a hallgatókat elirányítottam a megfelelő személyhez, akivel az ügyüket intézni
tudják.
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KARI TANÁCS

Az időszakban Kari Tanács ülés nem volt. Mindössze egy levélszavazás került kiírás-
ra az adatelemző matematikus és gépi tanulás szakember szakirányú továbbképzési szak
önköltségének emeléséről. Müller Viktor oktatási dékánhelyettes úr indoklása szerint a
növekvő jelentkezői számok visszaigazolják a fizetőképes kereslet meglétét, ugyanakkor
a képzés költségei magasak, különösen a projektekhez, szakdolgozati témavezetéshez sok
külső oktató bevonása szükséges. Ezért a szakfelelős a félévenkénti tandíj 20% mérté-
kű megemelését kezdeményezte, 540.000 Ft/félév összegre. (A költség 2022-ben 295.000
Ft/félév, 2023-ban 450.000 Ft/félév volt, a jelentkezők és a felvettek száma pedig egy-
aránt monoton növekvő tendenciát mutat.) A javaslatot a Matematikai Intézet tanácsa
egyhangúlag támogatta, a KT levélszavazás során hallgatói delegáltként én is támogattam
az előterjesztést.

EHÖK TANULMÁNYI BIZOTTSÁG

Az időszak egyetlen EHÖK TB ülésén megvitattuk az Oktatás Hallgatói Véleménye-
zése kérdőívekkel kapcsolatosproblémákat és lehetséges megoldásokat az OHV-reformra
nézve. Ismét igyekeztem érvekkel képviselni kari álláspontunkat a karspecifikus OHV-k
kapcsán. Ezúttal a bizottság olyan alternatív megoldásokról folytatott diskurzust, mint
az átalakított kérdőívek előzetes kiküldése a kari Tanulmányi Hivataloknak és/vagy kari
vezetőségnek, és az önrendelkezés megadása abban az esetben, ha a karok szeretnék ki-
egészíteni a kérdőíveket az adott karra vonatkozó értékelési szempontokkal. A bizottság
úgy véli, hogy több kar is (köztük természetesen a TTK is) igényelné ezt a lehetősé-
get, így együttműködés szükséges a Tanulmányi Hivatalokkal és/vagy a kari vezetőséggel.
Ellenérvként főleg adminisztrációs problémák merültek fel. Továbbá szóba került azon
hallgatók véleménye, akik nem járnak be órákra, illetve a rangsorpontok súlyozásának
ötlete és a hallgatók ösztönzése a kérdőívek kitöltésére. A bizottság egyelőre nem jutott
konszenzusra e kérdéskörökben. A bizottság elnöke, Váradi Luca tanulmányi alelnök kis-
asszony szerint elengedhetetlen a folyamatos kommunikáció az Oktatási Igazgatósággal
és a Minőségügyi Irodával az OHV-reform tekintetében, melyben mi, a bizottság tagjai
is egyetértettünk, így a jövőben számos konzultációra kerül majd sor várhatóan.

ALAPSZABÁLYOZÓ MUNKACSOPORT

Mig András elnök úr felkérésére továbbra is részt veszek a munkacsoportban, melyben
számos kérdésben igyekszem proaktívan segíteni az önkormányzat szervezetfejlődését és
átlátható, nyitott működését. A munkacsoport előrehaladásáról külön napirendi pont-
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ban és külön fórum megszervezése által is szeretné tájékoztatni a Küldöttgyűlést és az
érdeklődőket, ezért a részletes beszámolástól jelen dokumentumban eltekintek.

KÖZÉLETI BEVONÓ

A TTK HÖK kőzéleti bevonó eseményén, melyet előremutató és reményeim szerint ha-
gyományteremtő eseménynek tartok sajnos tanulmányi teendőim miatt a standolásban
csak rövid ideig fogok tudni részt venni.

FOGADÓÓRÁK

A fogadóóráimat a jelölt időszakban hiánytalanul megtartottam, sőt az egyik alkalommal
1 órával korábban nyitottam ki a hallgatói irodát a félév eleji hiányzásaimat pótlandó. Az
irodában töltött időben továbbra is igyekszem az Önkormányzat közösségének hasznára
lenni, ezúton is köszönöm mindenkinek a munkáját, aki az őszi szüneti takarításban
részt vett! Azt gondolom, hogy jelen állapotában az iroda tökéletesen alkalmas hallgatók
fogadására és tisztségviselői munkavégzésre egyaránt, igyekszem tenni azért, hogy ez az
állapot így is maradjon.

Mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre vá-
laszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel keress bátran.

Budapest, 2023. november 14.

Gombás András
Tanulmányi referens
ELTE TTK HÖK
tanulmanyi@ttkhok.elte.hu
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